
 

Ege Üniversitesi Fakülte Genel Sekreteri Ve Ege Üniversitesi Peyzaj Mimarlığı Bölüm Başkanı   
Sn.Prof. Dr. Mehmet Bülent ÖZKAN, Sn. Merkez Valisi , Sayın   Belediye Başkanları, 
SayınTMMOB Başkanı Mehmet SOĞANCI, Odamız Genel Başkanı Sn.Oğuz YILMAZ, Sayın 
Akademisyenler, değerli Öğrenciler ve  Konuklar,  

Peyzaj Mimarlığı 4 Kongremize hoşgeldiniz..  

Dört gün sürecek kongremizde, mesleğimizin her sektöründen meslekdaşlarımızla, örgütlülük 
bilincimizi arttırmak,  ülke, meslek ve meslekdaşlarımızın sorunlarını tartışarak çözümler 
üretebilmek, dünya ölçeğinde mesleğimizin nerede olduğunu görebilmek ve peyzaj mimarlığını 
birkaç adım daha  ileriye taşıyabilecek çözüm önerileriyle, mesleki örgütümüze de bir yol 
haritası çıkartablmeyi umuyoruz. 

Öncelikle sizlerle 4. Kongremizin hikayesini paylaşmak istiyorum..  

3. Kongremizin ardından 4. Kongremizin çalışmalarımızın hemen başlaması gerektiğini 
biliyorduk.. 2 yıl önce şubelerimizin de içinde olduğu Düzenleme Kurulunu, Bilim ve Danışma 
Kurullarımızı oluşturduk ve çalışmalarımıza başladık. Bugün bu kongrenin gerçekleşmesinin 
mimarı olan, çalışmaların her aşamasının bizzat içinde olan  ve büyük bir enerjiyle çalışan 
sevgili kongre sekreterimiz Mustafa Artar’a, yine her zamanki gibi büyük bir özveriyle çalışan 
Sevgili Redife KOLÇAK’a, tüm düzenleme, bilim ve danışma kurullarımıza, Oda 
çalışanlarımıza ve tüm emek harcayanlara, katılımınız ve bugün burada bizleri yalnız 
bırakmadığınız için siz sayın konuklarımıza çok teşekkür ederim.  

Ayrıca geçmiş 3 kongremizde Düzenleme Kurulunda yer alarak bizlerden desteklerini 
esirgemeyen, 4 kongremizde de Danışma Kurulu üyemiz olan mesleğimizin duayeni Sevgili 
hocamız Prof. Dr. Yüksel Öztan’ı ve Oda Örgütlülüğümüze ve mesleğimize olan inanç ve 
kararlılığı ile örnek meslekdaşımız olan yol arkadaşımız Muğla temsilcimiz Sevgili Hülya 
Yolcubal’ı  saygıyla anıyor, aramızda olamamalarının hüznünü yaşıyoruz. 

Kongremizin arka planı yani 2 yıllık hazırlık süreci çok zorlu geçti. Her kongremizin bir 
öncekinden iyi olması ve yeni şeyler katması gerekiyor bildiğiniz üzere.. Kongrenin bilimsel 
yanı için hazırlıklar yapılırken bir taraftan da kongre yeri ve diğer çalışmalar  için çok yoğun 
çalışmalar yapıldı. Kimi zaman çok yorulduk ama bu süre çok kısa sürdü ve daha da güçlenerek 
yolumuza devam ettik. Bugün burada, İki yıllık yoğun bir sürecin sonucunu 4 gün boyunca hep 
birlikte yaşayacağız.  

2004 yılında Antalya’da gerçekleştirdiğimiz 3. Kongremizin sonucunda biz Peyzaj Mimarlarının 
kongre süresince bir arada olmasının önemini görerek bundan sonra gerçekleşecek 
kongrelerimizi Türkiye’nin çeşitli illerinde ama birlikte olabileceğimiz ortamlarda 
gerçekleştirme kararı almıştık. 

4. Kongremiz için yer olarak önce Kapadokya bölgesi belirlenmişti. Ancak üyelerimize daha iyi 
maddi koşullar sağlanması ve mevsim koşulları düşünülerek Ege bölgesinde yapılması uygun 
bulundu.  



Ege tesadüfi bir seçim değildi. Doğal, kültürel,tarihi değerleri,kıyıları, coğrafyası, adaları, 
Mitolojisi, uygarlığı, insanı, sosyolojik yapısı ile tam da Peyzaj Mimarları ve mesleği için çok 
uygun bir bölgedir. Bu nedenle Ege oturumunda konuklarımızla bu vurguyu yapmayı 
planlıyoruz.  

2000 yılında ilkini yapmış olduğumuz Peyzaj Mimarlığı Kongremizin 2004 yılında 
gerçekleştirilen 2.sinde Mesleğin geçmiş 50 ve gelecekteki 50 yılı masaya yatırılmıştı. 2007 
yılında gerçekleştirilen “ 3. Bin yılda, hedefler, startejiler ve politikalar” temalı kongremizde ilk 
kez başlatmış olduğumuz kongre öncesi etkinlikleri,  Ana teması “AÇILIMLAR” olan 
4.kongremiz öncesi, Genel Merkez, Şube ve Temsilciliklerimizle  2 yıl boyunca kongre öncesi 
etkinlikler yaparak kongremizi  zenginleştirmeyi hedefledik. Planlama, Tasarım, Onarım ve 
Yönetim alt başlıklarında etkinlikler gerçekleştirildi ve bu etkinliklerden çıkan sonuçlar bugün 
öğleden sonraki oturuma taşındı. 

Yine bugün kongre öncesi etkinlikler oturumu sürerken yan salonda aday meslekdaşlarımız olan 
öğrencilerimiz PMO-Genç aynı tema altında atölye çalışması yapacak. 

Kongremizin 2.ve 3. Gününde Planlama, Tasarım, Yönetim ve Onarım başlıklarında 15 oturum, 
genel  değerlendirme ve sonuç bildirgesi oturumları yapılacak, toplam 80 bildiri sunulacaktır.  4 
günümüzde de  Efes-Şirince ve Maketköy gezisi yapılacak sonra da kongremiz sona erecektir.  

Kongremizde katılımcılarımızın, peyzaj mimarlarının;  meslek alanlarımızın ve ülkemizin 
sorunları ve çözüm önerileri ile ilgili özgürce tartışılması ve buradan doğru çıktılar elde 
edilebilmesi umuduyla katılan ve katkı koyan herkese tekrar hoşgeldiniz diyorum. 

 

Saygılarımla. 

 

  

 

 

 

 

 


